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20. Overloopterrein evenementen 

Hoe gaat dit overloopterrein eruit zien? Krijgt het wellicht een inrichting van een P&R zodat het ook op andere tijdstippen gebruikt kan worden?   
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26. Bijdrage landschapsfonds 

Alle gemeenten wordt gevraagd hieraan bij te dragen. Hiermee is een structurele bijdrage van 15.000 euro voor gemeente Valkenburg aan de Geul 

gemoeid. Wat is het doel van dit Landschapsfonds?  Waar is de bijdrage op gebaseerd?  
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Vervolg paragraaf 4: De invulling van de strategische reserve 

“Strategische projecten moeten in onze optiek een aantoonbare bijdrage leveren aan het evenwichtig samenspel en dit samenspel versterken in 

economisch effect, gemeten naar bestedingen, werkgelegenheid of versterking van de identiteit.” Over welk samenspel tussen welke onderdelen 

wordt hier gesproken?   

 

Jaarstukken 2018 

 

Pagina 7. Vervolg van Thema 2: Toezicht en Handhaving in de veilige woon- en leefomgeving 

Van de vermelde hoeveelheden handhavingsverzoeken, klachten en meldingen is minder dan de helft niet afgehandeld. Wat is hier de oorzaak van?  

 

Pagina 23. Wegwerken achterstand onderhoud bomenbestand. 

Uit een ingesteld onderzoek naar de kwaliteit van het bomenbestand is gebleken dat er een forse onderhoudsachterstand is ontstaan. Voor het 

wegwerken van die achterstand is een budget nodig van € 50.000,-. 

Hoe is deze achterstand ontstaan, welke maatregelen zijn nodig om deze achterstand weg te werken? 

 

Pagina 75. Taakveld 0.64 Belastingen overig (heffingen zonder gebonden besteding).  

De geraamde lasten van reclamebelasting waren 20.000 en zijn gerealiseerd op 1.450. Waardoor komt dit verschil? De perceptiekosten vallen 

aanzienlijk hoger uit dan geraamd. Waardoor komt dit?  

 

Pagina 105. Shared Service Center Zuid-Limburg.  

“Er is onderzoek gedaan een mogelijke toetreding tot het Shared Service Center Zuid-Limburg. Eind 2018 heeft SSC ZL een offerte uitgebracht, 

waarover eind april/mei 2019 besluitvorming zal plaatsvinden.” Wat is de stand van zaken van een mogelijke toetreding tot het SSC ZL?  

 

 

Namens de fractie PGP, 

Corry Fulmer-Bouwens 

 

 

 

 

 

 


